

**KNOWN ADVERSE REACTIONS:** Gastrointestinal discomfort (i.e. nausea, vomiting, diarrhea, bloating) has been known to occur, in which case discontinue use. **CAUTIONS AND WARNINGS:** Consult a health care practitioner/health care provider/health care professional/doctor/physician prior to use if you have a peptic ulcer or excess stomach acid. Consult a health care practitioner/health care provider/health care professional/doctor/physician prior to use if you have high cholesterol. If you are taking prescription medications, consult a health care practitioner prior to use. Consult a health care practitioner prior to use if you have a renal/kidney disease or if you are following a low protein diet. Consult a health care practitioner prior to use if you suffer from a cardiovascular disease and are attempting an increase in physical activity. Consult your health care practitioner prior to use if you are taking medication for cardiovascular diseases, erectile dysfunction, and/or blood thinners. Consult a health care practitioner/health care provider/health care professional/doctor/physician prior to use if you have an autoimmune disorder. **CONTRAINDICATIONS:** Do not use this product if you have had a heart attack/myocardial infarction, if you are pregnant or breastfeeding, do not use. **STORAGE CONDITIONS:** Store in a cool, dry place. Refrigerate after opening.

**REACTIONS INDÉSIRABLES CONNUES:** Des maux de gastro-intestinaux (ex. nausées, vomissements, diarrées, ballonnements) peuvent survenir dans ce cas, cessez l'utilisation. **PRÉCAUTIONS ET AVERTISSEMENTS:** Consultez un praticien de soins de santé/professionnel de la santé/médecin avant d'utiliser ce produit si vous avez un ulcère peptique ou un excès d'acide gastrique. Consultez un praticien de soins de santé/professionnel de la santé/médecin avant d'utiliser ce produit si vous avez un taux élevé de cholestérol. Si vous prenez des médicaments sur ordonnance, consultez un praticien de soins de santé avant d'utiliser ce produit. Consultez un praticien de soins de santé avant d'utiliser ce produit si vous souffrez d'une maladie rénale ou si vous suivez un régime faible en protéines. Consultez un praticien de soins de santé avant d'utiliser ce produit si vous souffrez d'une maladie cardiovasculaire et que vous essayez d'augmenter votre activité physique. Consultez votre praticien de soins de santé avant d'utiliser ce produit si vous prenez des médicaments pour les maladies cardiovasculaires, la dysfonction érectile et/ou les anticoagulants. **CONTRE-INDICATIONS:** Ne pas utiliser ce produit si vous avez déjà eu une crise cardiaque/infarctus du myocarde. Si vous êtes enceinte ou si vous allaitez, ne pas utiliser. **CONDITIONS DE STOCKAGE:** Conserver dans un endroit frais et sec. Réfrigérer après ouverture.

**MANUFACTURED IN CANADA IN A GMP COMPLIANT FACILITY**  
This product contains ingredients of international and domestic origin

\*These statements have not been evaluated by the Food and Drug Administration. This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease. /Avis de non-responsabilité de la FDA. Cette déclaration n'a pas été évaluée par la Food and Drug Administration. Ce produit n'est pas destiné à diagnostiquer, traiter, guérir ou prévenir une maladie.

Nitrosigine™, including the Nitrosigine™ logo is a registered trademark of NutriGen 21, LLC. Nitrosigine™ is patent protected.  
AstraGin™ is a registered trademark of MUSA Science USA Inc.  
GlycerSize™ is a trademark of Pinnacle Ingredients Pty Ltd (Australia)

SHAKE WELL FOR 15 SECONDS  
Bien agiter pendant 15 secondes



10 à 12 oz de la boisson de votre choix

10-12oz OF PREFERRED BEVERAGE



1 SCOOP  
1 portion



STIM-FREE PERFORMANCE  
PERFORMANCES SANS STIMULANT

VNDL  
Project

V-PUMP

STIM-FREE PERFORMANCE  
PERFORMANCES SANS STIMULANT

Nitrosigine™ GLYCERSIZE™



CLEMENTINE CRUSH  
CLÉMENTINE CRUSH

Naturally Flavoured  
Naturellement aromatisé

NPN: 80123324

20  
SCOOPS  
PORTIONS

NATURAL HEALTH PRODUCT /  
PRODUIT DE SANTÉ NATUREL

NET WT. 332g | 11.7 oz

**RECOMMENDED USE:** Supports an increase in athletic performance in high-intensity anaerobic exercise with short rest period. Helps to support cardiovascular function.

**RECOMMENDED DOSE:** Adults (18 years and over): 1 scoop(s), 1 time per day. Ensure to drink enough fluid before, during, and after exercise.

**USAGE RECOMMANDÉ:** Soutient une augmentation de la performance athlétique dans les exercices anaérobiques de haute intensité avec de courtes périodes de repos. Aide à soutenir la fonction cardiovasculaire.

**DOSE RECOMMANDÉE:** Adultes (18 ans et plus) : 1 mesure, 1 fois par jour. Assurez-vous de boire suffisamment de liquide avant, pendant et après l'exercice.

**MEDICINAL INGREDIENTS / INGRÉDIENTS MÉDICINAUX**

Serving Size / Portion: 1 Scoop (16.6 g)  
Servings per container / Portions par contenant: 20

Amount Per Serving / Quantité par portion	
Sodium (as Himalayan Pink Salt) / Sodium (sous forme de sel rose de l'Himalaya)	90 mg
Vitamin C (as Ascorbic acid) / Vitamine C (sous forme d'acide ascorbique)	250 mg
<b>V-Pump Nitric Oxide Complex</b>	
L-Citrulline	4000 mg
GlycerSize™ (Glycerol 65%) / Glycérol 65%	1500 mg
Nitrosigine™ (inositol-Stabilized Arginine Silicate) / Arginine silicate inositol	1500 mg
Watermelon [Fruit] Powder / Poudre de melon d'eau (Citrullus lanatus var. lanatus)	1250 mg
Pine [Bark] Extract (65% Procyanidins) / Extrait d'Écorce de Pin (Pinus pinaster)	100 mg
<b>Hydration &amp; Endurance Complex</b>	
Taurine	2000 mg
Betaine Anhydrous (as BetaPure™) / Bétaine anhydre	1500 mg
Coconut [Water] Powder / Poudre d'eau de coco (Cocos nucifera)	500 mg
Himalayan Pink Salt (Ancient Ocean™) / Sel rose de l'Himalaya	250 mg
AstraGin™ (Panax notoginseng [Root] Extract and Astragalus membranaceus [Root] Extract) / (Panax notoginseng [Racine] Extrait et Astragalus membranaceus [Racine] Extrait)	50 mg

**NON-MEDICINAL INGREDIENTS:** Citric Acid, Silicon Dioxide, Natural Flavouring, Sodium Gluconate, Sucralose.  
**INGRÉDIENTS NON MÉDICINAUX:** Acide citrique, dioxyde de silicium, arôme naturel, gluconate de sodium, sucralose  
**ALLERGEN INFORMATION:** Processed in a facility and/or manufacturing line that also processes products containing milk, eggs, soybeans, wheat, shellfish, fish oil, tree nuts, and peanut.

**INFORMATION SUR LES ALLERGÈNES:** traité dans une installation et/ou une chaîne de fabrication qui traite également des produits contenant du lait, des œufs, du soja, du blé, des crustacés, de l'huile de poisson, des noix et des arachides



@vndlproject  
vndlproject.com

Distributed by / Distribué par:  
VNDL PROJECT 3-2660 KYLE ROAD,  
WEST KELOWNA, BC, V1Z 2N1

